

FOR IMMEDIATE RELEASE

August 22, 2011

CUPE mourns the loss of Jack Layton

National President Paul Moist, on behalf of the over 600,000 members of the Canadian Union of Public Employees, is offering his deepest and most sincere condolences to the family of Jack Layton.

The leader of the Federal New Democratic Party died today from cancer. He was 61.

"Words can hardly describe the sadness we are feeling today. We have lost a brother, an inspirational leader, and a truly great Canadian. His years of dedicated service have left a legacy that will live on for generations. He will be missed," said Moist. "The thoughts and prayers of all CUPE members, and all Canadians, are with Olivia and his family."

"Jack Layton brought the NDP to its best result ever in the May election. For me, he was a personal friend and our Federal Party's greatest leader," added Moist.

-30-

For more information:
Greg Taylor
CUPE Media Relations
613 818-0067
gtaylor@cupe.ca

Le SCFP pleure la mort de Jack Layton

Au nom des plus de 600 000 membres du Syndicat canadien de la fonction publique, le président national Paul Moist offre ses plus sincères condoléances à la famille de Jack Layton.

Le chef du Nouveau Parti démocratique fédéral est décédé aujourd'hui des suites d'un cancer. Il était âgé de 61 ans.

« Les mots peuvent difficilement décrire la tristesse que nous ressentons aujourd'hui, a déclaré Paul Moist. Nous avons perdu un frère, un chef charismatique et un très grand Canadien. Les années qu'il a consacrées au pays laissent un héritage qui se poursuivra pendant des générations à venir. Il nous manquera beaucoup. Les pensées et les prières de tous les membres du SCFP, et de tous les Canadiens, accompagnent Olivia et la famille de Jack. »

« Jack Layton a permis au NPD d'obtenir les meilleurs résultats de son histoire aux élections fédérales de mai. Pour moi, il était un ami personnel et le plus grand chef de notre parti fédéral », a conclu Paul Moist.

-30-

Pour en savoir plus :
Greg Taylor
Relations de presse du SCFP
613 818-0067
gtaylor@cupe.ca